
Bestyrelsesmøde  d.14-03 -18  Lejerbo afd.725-0 
 
Til stede: Jørgen. Anton, Anna, Anna Lise, Lars Bo, Tina. 
 

1. Formanden bød velkommen til bestyrelsen.  
  

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde og fra vores årsmøde blev godkendt.  
 

3. Nyt fra varmemesteren: Der har været en del sygdom og ferieafholdelse hos 
gårdmændene i indeværende periode og der er en fraflytning fra nr. 19 
 

4. Nyt fra formanden: Jørgen og Anna Lise har været til møde omkring ”Lejeboliger i 
fremtiden”. Her hørte de om vigtigheden af at holde lejeboliger attraktive både ud- og 
indvendigt, samt at holde omgivelserne fine, så vi ikke risikere tomme lejligheder. 
 

5. Nyt fra repræsentantskabsmøde: Nyt møde d.04-04-18 med valgafholdelse, ellers intet nyt.  
 

6. Bordet rundt: Vi drøftede:  
i. Retningslinjer for udskiftning af hårde hvidevarer. 

ii. Rensning af vores udluftning, der vil blive udført i 2019. 
iii. Nummerskilte til døre og etager sættes op på muren ved elevatoren. 
iv. Belysningen ved opgang og hver etage bliver forbedret og der opsættes en 

gårdlampe ved  molokken mellem nr. 19 og nr. 23. 
v. Oprydning af cykelskur foretages d. 10-04-18, samt tilbud af algesprøjtning. 

(nærmere besked kommer)    
vi. Vores møder afholdes fremover kl. 18.30 på onsdage. 

vii. Sommerfest afholdes i år d. 25-05 kl.17.00 med grillpølser, brød, øl, vand og 
vin.  Selvfølgelig GRATIS. Sæt kryds i kalenderen og kom og gør 
sommerfesten endnu bedre. 

 
 

7. Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 30-05-18 kl. 18.30 
 
 
Referent Tina 
 
 

 


